



## Press Release

---

*Schein* is now available on Steam! And there are also several nominations to celebrate.

You will find the press release in both English and German below.

### Steam Release Announcement

#### ENGLISH VERSION

**Vienna, Austria, October 13<sup>th</sup>, 2014** – Schein Released on Steam

After cruising through Greenlight, [Schein](#) has now finally been released on [Steam](#)! It is available on [Steam](#), [GOG](#), [Humble Store](#) and [many others](#) for \$8.99/€6.99/£5.49.

[Zeppelin Studio](#) is also celebrating quite a number of nominations. At the [Game Connection Europe](#) in Paris *Schein* is nominated for *Best Original Game*, *Best Desktop Downloadable Game* and *Best Hardcore Game*.

*Schein* is also nominated for the [Content Award Vienna](#) and the Austrian [Futurezone Award](#), which is decided by the public. You can vote for *Schein* on a daily basis until October 31<sup>st</sup> at [award.scheingame.com](#). And this is no joke – you can really vote again EVERY DAY!

#### Important Links

Zeppelin Studio	<a href="#">zeppelinstudio.net</a>
Schein Steam page	<a href="#">steam.scheingame.com</a>
Schein Homepage	<a href="#">scheingame.com</a>
Schein Trailer	<a href="#">trailer.scheingame.com</a>
Schein Demo	<a href="#">scheingame.com/download</a>
Press Kit	<a href="#">scheingame.com/media/presskit</a>

**Attachments** (please find at end of document)

Announcement Image

Schein Logo



## GERMAN VERSION

Wien, Österreich, 13. Oktober 2014 – Schein auf Steam Veröffentlicht

Nach dem zügigen Marsch durch Greenlight, ist [Schein](#) nun endlich auf [Steam](#) veröffentlicht! Es ist nun auf [Steam](#), [GOG](#), [Humble Store](#) und [vielen anderen](#) um €6.99 erhältlich.

[Zeppelin Studio](#) feiert außerdem eine ganze Reihe von Nominierungen. Bei der [Game Connection Europe](#) in Paris ist *Schein* für *Best Original Game*, *Best Desktop Downloadable Game* und *Best Hardcore Game* nominiert.

*Schein* ist außerdem für den [Content Award Vienna](#) und den Österreichischen [Futurezone Award](#) nominiert, welcher vom Publikum entschieden wird. Ihr könnt bis zum 31. Oktober täglich auf [award.scheingame.com](#) für *Schein* eure Stimme abgeben. Und das ist kein Witz – ihr könnt wirklich JEDEN TAG nochmal abstimmen!

### Wichtige Links

Zeppelin Studio	<a href="http://zeppelinstudio.net">zeppelinstudio.net</a>
Schein Steam Seite	<a href="http://steam.scheingame.com">steam.scheingame.com</a>
Schein Homepage	<a href="http://scheingame.com">scheingame.com</a>
Schein Trailer	<a href="http://trailer.scheingame.com">trailer.scheingame.com</a>
Schein Demo	<a href="http://scheingame.com/download">scheingame.com/download</a>
Pressemappe	<a href="http://scheingame.com/media/presskit">scheingame.com/media/presskit</a>

**Anhang** (bitte unten entnehmen)

Ankündigungsbild

Schein Logo

**NOW ON  
STEAM**



SCHNEIN

